
 

Geachte raadsleden, 

Mijn naam is Yvette Schafraad, vicevoorzitter van basketbalvereniging De Kikkers.  
Vanavond spreek ik ook namens sportverenigingen Borhave (handbal) en EBZV (zaalvoetbal). 

Allereerst willen wij onze waardering uitspreken voor de transparante en doordachte route die 
de gemeente heeft gekozen in het kader van de bezuinigingen. Wij begrijpen dat soms moeilijke 
keuzes nodig zijn, en wij erkennen de zorgvuldigheid waarmee deze bezuinigingen zijn 
vastgesteld. 
 
Daarnaast zijn we uitermate blij met de adviezen zoals deze door de adviescommissie zijn 
opgesteld. Deze adviezen zijn realistisch, maar bovenal zijn deze niet te ingrijpend voor de 
sportverenigingen. Dit is, met name voor ons als kleine verenigingen, letterlijk, van levensbelang. 
We vragen u dan ook dringend deze adviezen te volgen en ze mee te nemen in uw uiteindelijke 
besluitvorming. 
 
Wat ons betreft zijn er op dit moment geen betere of realistischere alternatieven voor de 
gekozen bezuinigingsroute. Wat er nu voorligt, is het maximaal haalbare voor ons als 
sportverenigingen. 
 
Wel willen we uw aandacht vestigen op het feit dat we als verenigingen nog steeds "langs de 
afgrond" lopen. Eén duwtje – hoe klein ook – betekent voor ons het einde.  
 
Wordt echter gekozen voor aanvullende, vervangende of nieuwe maatregelen dan nu 
voorgesteld, dan raken deze ons direct. Ik noem een aantal punten die ervoor zorgen dat we 
grote moeite hebben om het hoofd boven water te houden: 

• We kampen nog steeds met een terugloop in het aantal leden, mede veroorzaakt door 
corona én de slechte staat van onze sportaccommodaties. 

• Vrijwilligers zijn nauwelijks te vinden, en dat is geen uitzondering meer, maar een 
structureel probleem. 

• Er komen nog meerdere aangekondigde verhogingen van zaalhuur aan. 
• En bovenal: bij ons de basketbalvereniging De Kikkers is het verenigingsgevoel vrijwel 

verdwenen. Door het gebruik van de blaashal, zonder sanitaire voorzieningen, geen 
kleedkamers, een slechte klimaatvoorziening en geen kantine kunnen onze leden 
nauwelijks samenkomen rondom trainingen of wedstrijden. Dat holt het clubgevoel uit. 

Tot slot willen we uw aandacht vestigen op het grote verschil in lasten tussen binnen- en 
buitensportverenigingen binnen Borne. De buitensport heeft voordeel van andere 
kostenstructuren dan wij als binnensportverenigingen, en dat verschil wordt in tijden van 
bezuinigingen alleen maar nijpender. Gelijke monniken, gelijke kappen – daar willen we u op 
blijven wijzen. 



 
 

Borne is trots op het aantal sportende inwoners en aanwezige verenigingen, laten we ons samen 
sterk maken om dit te behouden. Het gaat niet alleen om sport, maar ook om gezondheid en 
saamhorigheid. 
 
Nogmaals, complimenten voor de gekozen route door mevrouw Tenniglo, wethouder 
Vermorken en de adviescommissie Sport en Bewegen. Dit heeft geleid tot de uitkomsten die nu 
als voorstel op uw tafel liggen. 
 
Geachte raad, wilt u ervoor zorgen dat het hierbij blijft! We willen graag voorkomen dat we 
straks een mooi en nieuw sportcomplex hebben, maar geen sporters meer die hiervan gebruik 
kunnen maken. 

Dank u wel. 


